

*Margit Ruffing*, Dr., M.A., 1977–1985 Studium an der Johannes Gutenberg-Universität in Mainz (Philosophie, Allgemeine und vergleichende Literaturwissenschaft, Italianistik und Buchwissenschaft). Seit 1994 Wissenschaftliche Mitarbeiterin im Arbeitsbereich Philosophie der Neuzeit und an der Kant-Forschungsstelle am Philosophischen Seminar der Universität Mainz, seit 2019 Akademische Direktorin. Seit 1999 Redakteurin der *Kant-Studien*, 2014–19 kommissarische Leiterin, dann dauerhaft Geschäftsführerin der Kant-Forschungsstelle. Internationale Veröffentlichungen zu den Forschungsschwerpunkten Schopenhauer und Kant: [Publikationen Dr. Margit Ruffing | Philosophisches Seminar \(uni-mainz.de\)](http://Publikationen.Dr.MargitRuffing@PhilosophischesSeminar.uni-mainz.de)

*Margit Ruffing*, Dr., M.A., 1977–1985 studies of philosophy, general and comparative literature, Italian studies and “Buchwissenschaft” at Johannes Gutenberg-Universität in Mainz. Since 1994 lecturer at the philosophy department at Mainz University (specializing in modern philosophy) and Kant-Forschungsstelle, authoring and editing the international “Kant Bibliography”, founded by Rudolf Malter, continuously published yearly in the *Kant-Studien* and as monographs. Since 2002 she is a senior lecturer (actually Akademische Direktorin) at the philosophy department in Mainz and managing editor of *Kant-Studien*, 2014–19 temp. head of Kant-Forschungsstelle, since 2019 managing director. Papers and talks concentrating on Schopenhauer and Kant:

[Publikationen Dr. Margit Ruffing | Philosophisches Seminar \(uni-mainz.de\)](http://Publikationen.Dr.MargitRuffing@PhilosophischesSeminar.uni-mainz.de)